

WZRC AM 1480

Quarterly Issue

Programming Report

4th Quarter

October 1 – December 31, 2015

WZRC AM 1480
4 Quarter Issue Report, 2015

Program Details:

Date: 10/1/15 – 12/31/15

Time: 10am – 11am

Name of program: City Phone in

Program length: 1 hour

Host: Sherman Ngan

Topics

都市 Phone In 話題 2015 Oct - Dec

10/01 世界自然基金會 (WWF) 發表《地球生命力報告》 (Living Planet Report)，指全球逾 3,000 種脊椎動物的數量，在 40 年間銳減超過一半。你對此有何意見？

According to the "Living Planet Report", the number of more than 3000 vertebral animals has been decreasing in the past 40 years. Program host and listeners exchanged their views on the cause and remedy to solve the problem.

10/02 負責總統保安的特工處再爆嚴重失職，上月中曾容許一名持槍兼有襲擊案底的外判保安，跟總統奧巴馬 (Barack Obama) 一同乘搭升降機。你對此有何意見？

The Secret Service for the President is having another scandal. Last month, a stranger was in the same elevator with the President at the White House. Listeners exchanged and offered their opinions.

10/05 AAA 汽車協會調查指紐約市的交通燈的黃燈時間比正常少，使衝紅燈的罰款增多，你是否同意？

According to the AAA survey, time for yellow traffic light is too short, causing number of red light offenders to increase. Do you agree?

10/06 紐約布碌崙 8 大道華裔團結一致，勇擒西語裔劫匪，警方和律師提醒，見義勇為需要注意方式，要首先確保自身安全，還要避免觸犯法律。你對此有何意見？

In Brooklyn New York, a group of Chinese Samaritans caught an Hispanic robber. However, police and lawyers caution to be careful when dealing with situation like this; and make sure they themselves don't get hurt.

10/22 紐約市長白思豪開始大力推動「零死亡願景」，包括堅尼路等多條重要幹道皆調降速限至 25 哩。你認為限速對交通安全有幫助嗎？

Mayor De Blasio reduced city motor speed to 25 miles in hope to reduce traffic accidents. Will such law cause more traffic congestion or really saving lives?

10/23 俄亥俄州的一名 16 歲少女 17 日遊覽鬼屋時猝死，曾有媒體報導稱她是「嚇死」，她母親則表示女兒因治療先天性疾病導致心臟增大。你對此有何感受？

Ohio girl collapsed during trip through haunted house, died at the hospital. But girl mother said death was caused by the girl's medical problem. How do you feel about this?

10/26 中國內地東北遊客苗春起旅遊香港起被毆斃案，涉案香港導遊及內地領隊被控一項誤殺罪，你對此有何意見？

A HK tour guide beat a tourist from China to death because the Chinese tourist did not shop to the level that tour guide expected. Should these so called 'shopping tours' be eliminated?

10/27 香腸、火腿及煙肉會致癌！世界衛生組織宣佈，將加工肉列為最高風險致癌物，即 1 級致癌物，與煙酒睇齊，你對此有何意見？

According to the World Health Organization, ham, hotdog, bacon are just as bad as cigarette and alcohol in causing cancer. Listeners and host exchange their views and opinions on this announcement.

10/28 美軍派導彈驅逐艦航行至中國南海島礁十二浬範圍，引發兩國在南海主權問題出現新一輪摩擦，美軍太平洋艦隊司令哈里斯，將到訪北京，與解放軍將領會晤。你對此有何意見？

United States war ships sailed into the South China Sea causing friction between China and the United States. At the same time, the Admiral of the Pacific Fleet was visiting China and meeting the Commander of the People Republic Army. Program examined the background of the conflict, and what future would hold for such sensitive issue between the two countries.

10/29 34 歲白人警員菲爾茨，早前被人拍到，粗暴對待一名在課堂上玩手機又拒絕離開課室的女學生，被當局革職。你對此有何意見？

34 year old white policeman manhandled a school girl who played with a cell phone and refused to leave the class room. The whole incident was recorded on tape. As a result, the policeman was discharged. Was the cop acting properly, or rightfully being discharged?

10/30 歐洲議會通過決議，呼籲歐盟撤銷對美國中情局前僱員斯諾登的控罪，並為他提供庇護。你是否同意？

European Union passed the resolution urging the United States to dismiss any charge against former CIA employee Snowden. Then Union also offered asylum for him. Agree?

11/2 聯邦政府上星期五開始歷史上最大規模的釋放囚犯。大部分屬於吸毒或販毒罪行較輕的囚犯，接下來幾天共放出六千人，你對此有何意見？

Last Friday, the Federal Government made an historic pardon, releasing more than 6000 prisoners. What's your opinion on such sizable pardon?

11/03 亞利桑那州一名男子，被控將孫女單獨留在荒野，並將一把手槍交給她，教她看到壞人就開槍，被警方拘捕。你對此有何意見？

In Arizona, a man was arrested for leaving his grand daughter in the wild. The man gave his grand daughter a gun and told her to shoot if she saw any bad person. Do you think this man acted correctly?

11/04 日本汽車安全氣囊製造商高田，因氣囊設計出現缺陷，又向當局提供錯誤數據，被美國政府罰款七千萬美元。你對此有何意見？

Japanese automaker Honda was fined \$700 million for falsifying documentation regarding defecting air bags. Was that a just fine? Would that affect audience next purchase of a Honda car?

11/05 太空總署宣布招募太空人，組建新的團隊，開啟未來火星探索之旅。你有興趣參加嗎？
NASA is recruiting; and anticipated to launch news exploration into space. Are you excited about the future space exploration?

11/06 皇后區法拉盛緬街發生一起嚴重車禍，一名女子當場死亡，肇事的私人巴士司機逃逸。你對紐約交通安全有何意見？
An horrible traffic accident on Main Street in Queens killed a woman. The driver of the private bus which caused the accident ran away from the scene. . Are you weary of the traffic safety in New York City?

11/09 2015年11月7日下午，兩岸領導人習近平與馬英九的會面，在新加坡登場。這是自1949年以後，兩岸領導人的首次會面。你對此有何意見？
On November 17th, leader of China and Taiwan met each other in Singapore. This is the first time since 1949 the leaders from China and Taiwan met with each other. Program discussed the history, and the significance of such meeting.

11/10 .緬甸國會選舉，由昂山素姬領導的全國民主聯盟，可望取得大勝，可以單黨執政。你對此有何意見？
Opposition National League of Democracy led by Aung San Sun Kyi wins enough seats in parliamentary elections to form a government, the new government is due to take over at the end of January 2016. Do you have faith for democracy in Myanmar?

11/11 紐約市和全國各地的快餐從業人員今天罷工，要求最低時薪工資十五元。你是否贊成？
New York City fast food workers went on strike demanding the minimum pay be raised to \$15 per hour. Do you agree?

11/12 奧巴總統馬近日為同性戀雜誌 Out 拍攝封面照，成為首位登上同性戀雜誌封面的美國總統。你對此有何意見？
President Obama featured as cover for a gay magazine "Out". It is the first time a President in the United States is on a cover of a gay magazine? Your opinion?

11/13 印尼反毒部門說，打算在一座孤島上修建一座專門關押毒販的監獄，並將部署一大群鱷魚在監獄周邊水域，以有效防範越獄。你認為此法可行嗎？
Indonesian Official proposed to build a prison island for drug convicts surrounded by crocodiles, tigers and piranhas as guards. Since tigers or crocodiles cannot be bribed by drug traffickers seeking to escape jail. Do you think this system will work?

11/16 法國巴黎於11月13日連環恐怖襲擊至今造成一百三十二人喪生，超過三百人受傷，你對恐怖襲擊有何意見？
The terrorist attack on November 13th in Paris caused 132 people death, and more than 300 people injured. What's your opinion on all these terrorist attacks?

11/17 出生於演藝世家，曾經紅極一時的荷李活男星查理辛，正式在一次電視揭幕訪談中承認自己身上帶有愛滋病病毒。你對此有何意見？

Charlie Sheen announced that he has aids. What is your opinion on this actor and his behavior?

11/18 法國巴黎恐襲調查工作出現突破性發展，警方凌晨展開大規模圍捕行動，於巴黎市郊一個住宅，搜捕恐襲主腦阿巴伍德，期間爆發激烈槍戰，警方在行動中拘捕八個人。你對此有何意見？
Police in France conducted a raid and captured the terrorist that mastered mind the attack in Paris. Gunfires were exchanged, and police captured 8 terrorists in the raid. Your thought on the raid and capture?

11/19 聯邦政府公布的最新數據顯示，10個月是過去一百三十多年來最炎熱的十月，預測今年的溫度也將創下新高，篤定成為有記錄以來最炎熱的一年。你對室溫效有何意見？
This October is the hottest October in 130 years. Weather service predicts this year will be the hottest year in history. What do audience think about global warming?

11/20 聯邦食品及藥物管理局，批准一款基因改造三文魚供人類食用，並指這款魚在營養方面，與其他飼養的大西洋三文魚沒有分別，最快兩年後推出市場。你會購買嗎？
The FDA announced that at genetically altered foods like Salmon will be in the markets in two years. The FDA maintained that there is no difference in nutrition value between gene altered fish and farm raised fish. Will you consume genetically foods?

11/23 加州聖地牙哥動物園一頭北方白犀牛死亡，目前全球只剩下三隻。你對瀕危動物有何意見？
A northern white rhino has died at a San Diego Zoo, leaving only five worldwide and bringing the species closer to extinction. What is your opinion on endanger species?

11/24 德州高中生穆罕默德今年九月帶一個自製的電子時鐘回校，老師誤以為炸彈報警，穆罕默德遭警方鎖上手銬拘捕，他的家人正尋求 1500 萬美元賠償，並要求政府作書面道歉。你對此有何意見？
Texas high school student arrested, suspended after bringing homemade clock to school. Student family sues for 150 million dollars in damages and demands an apology from the authority. Do you agree?

11/25 俄羅斯戰機被土耳其擊落事件，兩國對戰機是否有進入土耳其領空，各執一詞。你對此有何意見？
Reacting to the shooting down of a Russian plane in Turkey, both Russian and the Turkish governments hold different views and defend their positions. What is your position on this?

11/27 感恩節過後，又到黑色星期五的購物黃金檔期，不少零售商今年都把黑色星期五減價戰提前至感恩節。你有否出外血拼搶購？
Retailers starts 'Black Friday Sales' earlier. Instead of the Friday following Thanksgiving Day, some stores start on Thanksgiving Day. Did you shop?

11/30 聯合國氣候變化會議，星期一在巴黎開幕，與會各方將力爭達成新協議，敲定 2020 年後應對氣候變化的國際機制。你對今次會議有何祈望？
World leaders met at the Paris Climate Change Conference trying to come up with mandates and policy to curb climate changes. Do you have hope?

12/01 紐約州前眾議長蕭華，被控貪污一案，七項控罪全部成立，面臨最高二十年的監禁。你對此有何意見？

New York State senator Sheldon Silver was convicted on corruption charges. He is facing a 20 year prison sentence possibility. What do you think of the conviction?

12/02 加州聖貝納迪諾，今天接近中午時發生槍擊事件，至少一名槍手在一個社區服務機構開槍，最少十二人死亡，二十人受傷。你對此有何感受？

A gunman in San Bernardino California shot and killed at least 12 people, at least 20 people were injured. What do you think of such senseless killing?

12/03 Facebook 創辦人朱克伯格與太太誕下女兒，夫婦決定將所持有的百分之九十九的股份捐給兩夫婦成立的慈善基金，稱這樣做是希望所有下一代，能在更美好的世界成長。你對此有何意見？

Mark Zuckerberg and wife Priscilla Chan to donate 99 percent of their Facebook shares to the cause of human advancement, what do you think of such noble act?

12/04 最近大受歡迎的電動滑板車，其安全性受人關注，美國發生兩宗滑板車著火事故，其中一架滑板車於事主腳下起火，另一架則在充電期間出事燒毀事主的居所。你對此有何意見？

The newest and hottest toy now is the electric skateboard. But there have been some serious accidents recently. In one case, fire started under the skate board while a person was riding on it. In another case, the skateboard started the fire in the house while charging. Are you and your kids own any electric skateboard? Do you think they are safe.

12/07 今天是日本偷襲美國夏威夷珍珠港海軍基地七十四周年，聯邦政府在首都華盛頓夏威夷等地舉行紀念活動。你對戰爭有何意見？

December 7, 1941 was a day that would live in infamy and thrust in the United States of American into the second World War. Now 70 years later, Americans and people from all over the world gather to pay tribute to those who were here on that fateful day. The ceremony and parade are organized to provide the public an opportunity to express their appreciation for the service and sacrifice of our veterans and their families. What is your opinion on wars?

12/08 共和黨熱門總統參選人特朗普，建議暫時全面禁止伊斯蘭教徒進入美國，你對同意他的建議？

Republican presidential candidate Trump suggested that Islamic people are not be allowed into the United States. Do you agree?

12/09 馬里蘭州一名狂漢，日前與同事爭執後，竟向對方淋汽油再放火，導致兩名同事嚴重燒傷，當局已拘捕涉案男子。你對此有何意見？

In Maryland, two people are hospitalized with serious burns after policy say their coworkers doused them with gasoline and lit them on fire. One suspect is under arrest. What would lead someone to inflict such harm to another human being?

12/10 諾貝爾醫學獎得主，84 歲中國科學家屠呦呦在瑞典出席頒獎典禮。你對此有何意見？

This year's Noble Prize for medicine goes to 84 years old Chinese scientist Tao Yau Yau. Program featured life history of this scientist and his accomplishments. Listeners were encouraged to express their thoughts.

12/11 科學家成功培育全球首批試管犬，為拯救頻危狗種及改善動物遺傳疾病等問題帶來新希望。

你對此有何意見？

World's first test-tube puppies are born. The idea isn't to get more puppies. It's to be able to genetically manipulate puppies, removing disease-causing genes, and perhaps to someday help save endangered canine species. Are you excited by this new development?

12/14 加州兩名警員涉嫌連開三十三槍，將已經倒地的持槍黑人擊斃，引發民眾示威。你對此有何意見？

In California, two police men shot and killed a man who was reportedly firing a gun into the air. Lynwood fired as many as 33 rounds at the suspect. and killed a black man. There were protests for such brutal killing. Do you feel this is policy brutality or the police were doing their job?

12/15 紐約和洛杉磯的公立學校今日分別接到威脅訊息，紐約警方很快就斷定是惡作劇，強調學生並沒有危險，洛杉磯全市公立學校今天停課，超過六十四萬名學生受影響。你對此有何意見？

Threats were made to public schools in New York and Los Angeles. As a result, public schools in LA were closed affecting 640 thousands students. Later on, authorities in NY and LA determined such threats as hoax.

12/16 日本法例規定，男女結婚後必須使用同一姓氏。有人就入稟指做法違反兩性平等，最高法院裁定做法無違憲。你對此有何意見？

Japan's top court upholds same-name rule for married couples, overturns remarriage moratorium for women. Do you agree?

12/17 皇后區 Whitestone 一名十六歲的中國交換生，在上學路上被人用刀劃傷，目前警方正在尋找嫌犯。你對此有何意見？

In Whitestone Queens, an assailant wearing medical garb and wielding a box cutter attacked a 16 year old girl who was walking to school. Police are still looking for the suspect. How do you feel about such senseless act?

12/18 弗吉尼亞州奧一名女教師，在書法堂要求學生以阿拉伯文抄寫伊斯蘭教的信仰基石清真言，學校事後接連收到恐嚇電郵及電話，校區為安全起見，在星期五全面停課一日，你對此有何意見？

After a teacher at a Virginia school handed out a standard homework assignment on Islam, such an angry backlash flooded in that it prompted officials to close every single county school as a safety precaution. Was the teacher giving out such an assignment out of line?

12/21 在兩年前,當時 16 歲的德州富二代,庫奇,醉酒駕車造成 4 人死亡,2 人重傷;庫奇在保釋期間失蹤,他的母親亦失蹤.你對此有何意見?

Affluenza teen and Mom in Texas disappeared and failed to appear in court, Your thought?

12/22 太空探索公司的升級版獵鷹九號運載火箭，成功運載 11 枚通信衛星升空。首次成功垂直降落地面回收平台。將可以大幅減低發射火箭的成本。你對此有何意見？

SpaceX's Falcon 9 rocket successfully landed upright on solid ground at Cape Canaveral after travelling into space and back. It's the first time SpaceX has been able to gently touch down the Falcon 9 post-launch –something the company has been trying to do for the past year. It's a big first step toward reusable rockets. What do you think?

12/23 特勤局一名特工，本周一將汽車停泊在華盛頓鬧市，忘記關車窗，導致車內的一個裝有手槍的袋子不翼而飛。你對此有何意見？

Gun, badge, flash drive were stolen from Secret Service agent's car. Do you have faith in the Secret Service in carrying out their duties?

12/24 今天是平安夜，包括紐約和華府在內東岸各大城市，均可能出現創紀錄的最高氣溫。你對此有何感受？今晚你將會如何渡過平安夜？

Tonight is Christmas Eve, New York, Washington and other east coast major cities are all having record breaking warm temperature. Global warming? How are you spending your Christmas Eve?

12/28 日本及南韓兩國就解決慰安婦問題達成協議。你對此有何意見？

South Korea and Japan reached a landmark agreement to resolve their dispute over Korean women who were forced to serve as sex slave for Japan's Imperial Army. What is your opinion on this issue?

12/29 近來大行其道的電動踏板車，曾經發生過多宗焚燒或爆炸事件，安全性一直備受質疑，昨日更導致一個商場要緊急疏散顧客，事件中無人受傷。你對此有何意見？

Hoverboard fire causes evacuation of Houston shopping mall, no one was hurt. Your opinion?

12/30 諧星Bill Cosby被控 12 年前，在費城的住所性侵犯一名女子，在賓夕法尼亞州的法院出席聆訊，法庭准許他以一百萬元保釋，案件在下月中再審，他並無回應記者提問。你對Bill Cosby有何看法？

Comedian Bill Cosby was charged with drugging and sexually assaulting a woman at his home 12 years ago – the first criminal case brought against the comedian. Do you think he is quality?

12/31 今年除夕時紐約市「時報廣場」新年倒數的維安工作是巨大挑戰。紐約市警總局調動 6000 警力，確保新年倒數順利進行。你會否參與「時報廣場」的倒數活動？

It is a big challenge for the New York Policy Department this year for the New Year countdown at Time Square. More than 6000 policemen will be on hand trying to keep the event a safe and peaceful one. Will you be attending?